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Verslag bestuursvergadering wijkraad Stadshart/Valkenberg d.d. 20 april 2021. 

 

Afwezig: Nell Tromp 
Aanwezig: Piet Maanders (vz), Egbert Peeters, Leendert van de Pol, John Koonen, Cora van Beek, 
Tonny Visser. 
 

1) Mededelingen bestuur: 
 
Nieuwe bestuursleden: 
 
Binnenkort hebben we gesprekken met 2 nieuwe kandidaat bestuursleden. Els v.d. Wal heeft 
interesse, en ook Jan-Willem Broeders (voorzitter VvE de Beyerd) heeft laten weten dat hij 
belangstelling hetgeen bleek tijdens de bijeenkomst van de Oostflank in de Waalse Kerk 23-04-2021. 
Verder is er ook zicht op weer nieuwe wijkcontactpersonen. 
 
Gesprekken met politieke partijen: 
Het gesprek met Groen links is goed verlopen, evenals het gesprek van Piet en Egbert met D’66. 
 
Hoge Brug: 
Piet en Jack Heerschap hebben samen contact gehad met de gemeente, i.v.m. 
de aanstaande veranderingen bij de Hoge Brug. Dit heeft vooral gevolgen voor 
het verkeer richting het Kasteelplein. We hebben de tekening van de nieuwe situatie op de website 
geplaatst! 
 
Ondernemersfonds: 
Het ondernemersfonds zoekt een nieuwe voorzitter, deze is tot nu toe nog niet  
gevonden. 
 
Chassé-Oud Boeimeer: 
Piet heeft ook contact gehad met de Wijkraad Chassé-Oud Boeimeer.  
Hierbij werd o.a. duidelijk dat de grenzen van de diverse wijkraden niet duidelijk zijn aangegeven.  
Daardoor vallen bepaalde straten tussen de wal en het schip. We gaan proberen om daar wat 
meer duidelijkheid in te krijgen ( samen met Arjan). Binnenkort hebben we (na corona) een gesprek 
met elkaar omdat problematieken vaak samen lopen in de binnenstad. 
 
Vertegenwoordiging: 
 
Er volgt een korte discussie over wat Dorps- en Wijkraden nu precies voor gezag hebben, wie  
vertegenwoordigt de wijkraad?  
Piet geeft aan dat het belangrijk is om vast te stellen wat het doel is van de wijkraad, de wijkraad 
vertegenwoordigt de belangen van bewoners in de bedoelde wijken. De Wijkraad is een groep 
gedreven bewoners die samen met hun netwerk, sociale media en gesprekken op straat tot een 
mening komt. Bovendien doen de Dorps- en Wijkraden dit al jaren en dus is kennis en ervaring ruim 
voorhanden. 
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Egbert zegt dat de vraag “ wie vertegenwoordigt de wijkraad” eigenlijk onterecht is, 
deze vraag zou je ook aan de fietsersbond, natuurverenigingen, Gouden Cirkel, zelfs gemeenteraad 
kunnen stellen. Wij doen mee in de discussie hierover, maar eigenlijk heeft een Dorps- of Wijkraad 
meer aan goede ondersteuning om tot oordelen/visies te komen dan dit geneuzel! 
 
Drukte in de Binnenstad: 
Piet heeft een foto gedeeld over grote drukte op een mooie dag zowel aan de haven als in het park. 
De vraag is of wij als wijkraad hierop moeten reageren richting het College. De algemene tendens is 
om dit niet te doen. Wel hebben we de foto op onze website geplaatst. 
 
Weekmarkt: 
Er is een brief binnengekomen over het 700 jarig bestaan van de weekmarkt. Gaan we daaraan 
meedenken? We zetten het op de agenda voor Arjan. Tonny wil hierover wel meedenken. 
 
Raadsbrief: 
Raadsbrief is naar ons doorgestuurd door Ingeborg Hoevenaars. Hierop is momenteel geen reactie 
nodig. 
 
Oostflank: 
De Wijkraad heeft 23 -04 in de Waalse Kerk een gesprek over de Oostflank gepland met Daan 
Quaars, bewoners van de John F Kennedylaan en VVE bestuurders. 
Namens de wijkraad zijn Tonny en Piet daarbij aanwezig. 
 
538: 
538 Koningsdag gaat niet door. Egbert was bij de voorbespreking online, daar bleek al de nodige 
reserve te zijn voor het feest. 
Waarschijnlijk heeft het standpunt van de politie de doorslag gegeven. Ook de petitie van Dr. Crolla 
van het Amphia Ziekenhuis (meer dan 350.000 ondertekenaars) is zeker van betekenis geweest. 
 
Catharinastraat kraakpand 
Er is een brief aan de gemeenteraad van ondernemers/bewoners van de Haagdijk, i.v.m. de 
verkrotting van de panden van Marcel van Hooijdonk ontvangen. 
Piet heeft deze brief aan Leendert gestuurd i.v.m. met hetzelfde probleem in de Catharinastraat. 
Leendert heeft contact gezocht met bewoners. Marc Van Dijk wil wel meedenken. De brief gaat naar 
de gemeenteraad. 
 

2) Antwoord van de gemeente 
 
De gemeente heeft onze brief waarin wij een aantal zaken uit "Poets de Parel op" benoemen, serieus 
bekeken: er wordt puntsgewijs en redelijk uitgebreid op onze op/aanmerkingen gereageerd. 
De vraag is hoe gaan we hier mee om. 
Volgens John heeft het geen zin om nu te reageren. 
Egbert vindt het vreemd dat er zo weinig aandacht is voor de woonfunctie in de binnenstad. 
Uiteindelijk wordt besloten dat we niet op de brief gaan reageren, we wachten op de uitnodiging in 
het voorjaar om mee te discussiëren. 
 
3) Gesprek van de Kerngroep met Miriam Haagh 
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Tijdens de bijeenkomst van de kerngroep Wijk/Dorpsraden gaf Miriam Haagh aan dat alle wijkraden 
goed werk doen en dat ze dit heel erg waardeert. 
Leo van de Berg ( wijkraad Hoge Vugt) was onaangenaam verrast door het ontstaan van een nieuwe 
wijkraad in zijn wijk met goedkeuring van de Gemeente.  
Tijdens deze bijeenkomst van de Kerngroep bleek maar weer eens dat Dorpsraden vaak anders tegen 
veel zaken aankijken dan sommige wijkraden. 
Er spelen vaak ook andere belangen in de dorpen dan in de stad. 
    
4) Brief van een wijkcontactpersoon. 
 
Van een wijkcontactpersoon kregen we een behoorlijk kritische brief met vragenlijst en 
deed daarnaast enkele voorstellen over het functioneren van de Wijkraad. Deze brief stuurde ze 
zowel naar de wijkraad als naar het college van B en W (?).  
We gaan contact met haar opnemen en uitnodigen voor een gesprek. Tonny gaat haar bellen. Egbert 
en Tonny gaan eventueel samen het gesprek aan. 
 
5) Bespreeknotitie: 
Bas Maes SP, De kerngroep heeft 21-04 een gesprek met hem. 
 
6) Omgevingsvisie:  
We mogen tot eind mei nadenken over een reactie. 
 
7) Personeelsbezetting: 
 
Piet gaat stoppen als voorzitter van de Wijkraad per 1 augustus 2021. Het wordt nu dus echt tijd om 
te gaan zoeken naar nieuwe bestuursleden. Tonny gaat voorlopig tijdelijk het secretariaat 
waarnemen. 
We gaan ook op zoek naar manieren om meer mensen betrokken te krijgen bij de wijkraad.  
Bijvoorbeeld door middel van een digitaal panel, waar mensen aan kunnen deelnemen. 
 
8) Wvttk. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
Voorzitter sluit de vergadering en dankt de aanwezigen voor hun inbreng. 
 
  
 


